
2010-07-19 
 
Motion gällande el vid hamnen  
 
Då det finns en elkabel nerdragen till sjön/hamnen föreslår jag att det ska finnas 
möjlighet för medlemmar att få tillgång till el mot betalning. 
 
Lämplig användningsområden; 
 
* Laddning av båtbatteri 
 
* Dammsugning av båtar 
 
* Till mindre arbeten på båtar som kräver elverktyg. 
 
* För repartion och underhåll av bryggor som kräver elverktyg. 
 
* Etc. 
 
Jag har ingen teknisk lösning klar hur detta ska fungera men det ser jag som 
minsta problemet. Vi måste första ta ett beslut att det finns en vilja inom 
föreningen och därefter kan man ta fram olika tekniska lösningar. 
 
Ett ex. kan vara att man har ett myntinkast och kan köpa en timme el för 50:–. 
Detta känns lite gammalmodigt men duger som en illustration hur det skulle kunna 
fungera. Et annat alternativ kan vara alla som har en båtplats får betala 100:-/år. 
Detta är bara tankar och ideer, man måste göra en mer detaljerad utredning för att 
kunna ta ett slutgiltigt beslut. 
 
Denna motion syftar till att göra en utredning vilka möjligheter/alternativ som finns 
och och föreningen är positiv till detta förslag. Slutgiltigt beslut måste tas på 
nästkommande stämma/extrastämma när ett tekniskt och ekonomiskt förslag 
finns framtaget. 
 
Detta kan vara ett sätt att få tillbaka lite pengar och utnyttja det arbete som redan 
är utfört. 
 
Mvh 
 
//Staffan Larsson 
Sandängsvägen 11 



2010-11-18 
 
Motion till Ropnäs stämma 2011. Ändring av maxhastighet inom området. 
 
Motiveringen till avslag av motion till stämman 2010 gällande maxhastighet inom 
området är inte rimlig, bl.a. pga. följande: 
 
Jag tycker styrelsens beslut att avslå denna motion skickar ut signaler att man 
inte bryr sig om hastigetsbegränsningen inom området. 
 
Självklart löser man inte problemet med att sätt upp skyltar med lägre 
hastighetsangivelse, men det ger en tydlig signal att detta är viktigt och att 
föreningen samt styrelsen ser allvarligt på detta problem. 
 
Med styrelsens motivering till avslaget för min motion önskar jag veta hur 
motiveringen lyder för den nya skylten vid infarten till hamnen (där bommen stod) 
för infart förbjuden, endast i & urlastning. Folk slutar inte att kör fram och parkera 
vid rampen bara för att det sitter en skylt där. 
 
Jag vill inte att vi ska sätta upp 20-skyltar inom området för att EU kräver det, utan 
för att vi inom föreningen månar om vägar och vill propagera för en lugn och 
barnvänlig miljö. 
 
Med anledning av detta motionerar jag återigen till stämman 2011 gällande 
maxhastighet inom området, se nedan. 
 
Här med föreslås att hastigheten inom området sänks till 20km/h för de 
vägar som har anslutning till någon av fastigheterna inom området. Detta 
innebär att endast Ropnäsvägen fram till 90°kurvan är undantagen från 
detta förslag. På Ropnäsvägen bör fortfarande 30km/h gälla. 
 
Mvh 

 
Staffan Larsson 
Sandängsvägen 11 
Tomt 67 
 



Ropnäs 2011-03-20 
 
 
Motion till Ropnäs stämma 2011. Underhåll av grönområden. 
 
Då föreningens grönområden är i stort behov en översyn bör ett förslag tas fram 
hur detta ska hanteras kortsiktigt för att åstakomma ett mindre ”bushigt” område 
samt en långsiktig hållbar lösning. 
 
Det arbete som utförs på arbetsdagarna gällande röjning är beundransvärt men 
det förslår inte. Ska detta skötas med insats från medlemmar måste arbetslag 
med ledare etableras samt att området delas in underområden som arbetslagen 
ansvarar för löpande under året, dock tror jag inte på denna lösning. 
 
Med denna motion önskar jag att en underhållsplan tas fram, för att få området 
mer trivsamt, som är genomförbar och som kommer följas, inte bara en 
pappersprodukt; 
 

• Vad ska ske nu och vad ska man göra för att det inte ska växa igen när 
det väl är röjt? 

• Finns det skogsvårdsbolag som är intresserade? 
• Kan man få EU-bidrag? 
• Vad kostar det att få området gallrat? 
• Är vi intresserade att utföra detta inom föreningen? 

 
Mvh 

 
Staffan Larsson 
Sandängsvägen 11 
Tomt 67 
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Ropnäs 2011-03-20 
 
 
Motion till Ropnäs stämma 2011. Avstyckning av ytterligare 3 – 4 tomter. 
 
Denna motion avser endast en utredning/förstudie. 
 
Då föreningen är i behov av extra kapital, bl.a. pga tidigare direkta och indirekta 
kostnader för sysslomanen samt framtida renoverings/underhållsbehov av 
anläggningar och vägar inom föreningen, bör det utredas vad det finns för 
möjligheter att förvärva nytt kapital. Detta för att förstärka föreningens ekonomi 
samt reducera årsavgiften till en rimlig nivå. 
 
Genom att stycka av 3 – 4 tomter utmed Ropnäsvägens östra sida söder om 
Sandängsvägen finns det möjlighet att förvärva extra kapital, se karta på sid 2. 
Uppskattat försäljningspris bör ligga kring 300’ – 400’ tkr 
Notera: Inga avstyckningar bör genomföras i direkt anslutning till befintliga 
fastigheter, detta omfattar även tillgänglig mark ”rakt över vägen” för att undvika 
att någon av de befintliga fastigheterna påverkas negativt. 
 
Fördelar 
• Kapitalintäkt (900’ – 1600 tkr) 
• Ökade medlemsintäkter (15’ – 20’ tkr /år) 
• Ytterligare resurser för uppdrag inom föreningen, t.ex. styrelseuppdrag. 
• Anslutningsavgift för bryggplats (15’ – 20’ tkr) 
 
Nackdelar 
• Ett ökat slitage på föreningens anläggningar (dock marginalt) 
• Kostnader för avstyckning 
• Krav på ytterligare bryggplatser 
 
Denna motion avser att en utredning ska genomföras under verksamhetsåret 
2011 – 2012 för att på årstämman 2012 kunna ta ett beslut för eller emot detta 
förslag. 
 
Det finns ytterligare aspekter på detta förslag, men det är bättre om en utredning 
får ta ställning till detta i stället för att orsakat onödiga spekulationer. 
 
Notera att kostnads- och intäktsuppgifterna i denna motion endast är en 
uppskattning. Utredningen får ta ställning till mer exakta uppgifter. 
 
Mvh 

 
Staffan Larsson 
Sandängsvägen 11 
Tomt 67 
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2011-03-21 
 
Motion. 
 
Jag vill till årsmötet lämna motion om att styrelsen får i uppdrag att snarast verka 
för en försäljning av Smedjan. 
 
Att minimera kostnader för rep av stugan. 
Att se till att medlemmarna ej drabbas av ytterligare avgifter. 
 
Med vänlig hälsning 
Bert Fornemyr 
Enstigen 13 
 
=========== 
Bert Fornemyr 
0708774845 
 



 
 



 


